

ဝန်းထိ 26/05/2016

လိက်ယိုအိမ်ထိုင် လှုပ်လှိုင်လှိုင်မာအိမ်၊ ရိပ်၊ဂပ်းပိအိမ်ဂါအိမ် ကအိမ်လှမ်း SN Power မိုင်းအေးဂူလှ်း ခပ်တေသါင်း ဖအိယေးယျာ၊တွအိမ်ဂါင် အိုဝ်းမးအိမ်.တူး

ထိုင်- အါင်းကွင်၊သါအိမ်းသုဂျီ၊ ဖုးဂိုဝ်းဂုမ်လှိုင်မိုင်းလေးပွင်းလှိုင်ဖုး၊အွဂ်းမိုင်း အေးပျီ၊တေ၊

မိုင်းဝန်းထိ 30/03/2016 အိမ်. ဂုဝ်းမးလိးပိုအိမ်ကွင်၊ဖိုအိမ်ဂါးငါအိမ် ကအိမ်ခိုင်းလှိုင်ဝး "လီကွအိမ်ဂိတ်၊ခမ ဝမးအိမ်.တူး" သေပိုတ်၊ခိးအလှိုင်မိးကူဂ်း မိးလှိုင်ဂိပ်၊ဂပ်းပိအိမ်ဂါအိမ်ခိုင်းဂါအိမ်ဖအိုဝ်းမးအိမ်.တူးသီ၊ကအိမ် ဂူမိး တင်းဖအိယေးယျာ၊တွအိမ်ဂါင် ကအိမ်တေကွင်၊ဂိုင်းဖုး 700 မိးဂးဝတ်းသေ ယူ၊အိမ်းခပ်.ပိအိမ်ဂါအိမ် ခွမ်းပအိမ် ကအိမ် လှိုင်လှိုင်မိုင်းအေးဂူလှ်း ပိအိမ်လှိုင်ခွင်၊ ယူ၊အိမ်းလေးဝိင်းအွင်ခိပ် လေးတွအိမ်ဂျှမ်းမးလှိုင်တီးပွတ်းဂွင်။

တင်းတေ၊ဂုဝ်းမးပိုအိမ်ကွင်၊ဖိုအိမ်ဂါးငါအိမ်. ဂုဝ်းမးလိးဂုပ်.ဖိုအိမ်လိပ်းဂိုအိမ်ကွင်တီးသေ တိုဂ်းသုအိမ်း ခွင်လှမ်း SN Power မိုင်းအေးဂူလှ်းခပ် တွအိမ်တျာ၊ဖအိတီး ဝမးယျာ၊တွအိမ်ဂါင်၊ဖိုအိမ်လိပ်းဂိုအိမ်အိမ်.ယပ်.တူဂ်း အိမ်း လှိုင်ဂျှမ်း 2015 (တူလှ်းလိးအိမ်းအိမ်)။ မိုင်းလိပ်လှမ်း SN Power ခပ်တိုဂ်းဂိတ်းဂါအိမ်လိပ်းဂိုအိမ် ကွင်တီး တေသါင်းဖအိ ယွအိမ်းမိးခေးလိးလှိုင်လှမ်းဂွင်ဂါအိမ်လှိုင်ဖုး၊ဂိုင်းဖုးဖုးမာအိမ် အိမ်.ယူ။

ဂုဝ်းမးမိးလှိုင်မိးလှိုင်လှိုင်လှိုင် လှမ်းလှိုင်ဖိုအိမ်လိပ်းဂိုအိမ်ကွင်တီး တေသါင်းဖအိ ကအိမ်လါတ်းအေးဝး ကမ်၊မိး ပအိမ်ဂျာ ခေးဂိတ်၊ခွင်ခမ်သင် တျာ၊ခွင်ဂါအိမ်အိမ်.ယူ။ တါင်းမိးကူဂ်းမိးလှိုင်ဂုဝ်းမးတါမ်အင်၊ပးတီးအိ။

1. အိမ်းဖိုအိမ်လိပ်းဂိုအိမ်အိမ်. တိုအိမ်းကမ်၊လါတ်းအေးလှိုင် ပါင်တိုဂ်းကအိမ်တိုဂ်းဂိုတ်၊ခိုအိမ်းခိုဝ်းယွးယူ၊ အိမ်း မိုင်းတီး လေးလှိုင်ကအိမ်ပါင်တိုဂ်း တေတုမ်.တိုဝ်. ကမ်၊အိမ် တိုအိမ်းတုမ်.တိုဝ်.ခွင်ဂါအိမ်ဖအိ အိမ်.သင်။ အင်၊ကအိမ် လိးပိုတ်၊လါတ်းအေး အိမ်းဖိုအိမ်ဂါးငါအိမ်ဂုဝ်းမးအိမ်.တေ. လှိုင်ခွင်တိုအိမ်းသဖေဝ အိမ်.တိုအိမ်း ပိအိမ်ခိုအိမ်အိမ် တျာ၊ပိအိမ်ပါင်တိုဂ်း လှမ်းလှမ်းမိပ်၊ဂွင်ဂါင်၊ လါင်းခိုဝ်းလှိုင် လှိုင်.တေ၊သု၊ သါအိမ်ခတ်း လှမ်းပိုင်လှိုင်လှိုင်လှိုင် လှိုင်မိုင်းလိပ် ကအိမ်ဂုမ်းဂမ်ဝ်.ခွင်တိုအိမ်းသဖေဝ အိမ်းပိုအိမ်.တီးလါင်း ခိုဝ်းတင်းပိုဂ်း သေ ပိအိမ်လှိုင်ကအိမ်သိုဂ်းမာအိမ် သိုပ်၊ခွါဂ်းတပ်. ဖိုအိမ်.ထိမ် ကိအိမ်ဂိုင်းခပ်၊ လှမ်းခွင်ဂါအိမ် ယျာ၊ခွင် တိုအိမ်း သဖေဝ အိမ်.ယပ်။ ပါင်တိုဂ်းတေ.တိုဂ်းဂိုအိမ်း ယူ၊အိမ်းလှိုင်တီးပွတ်းဂွင်၊ ပိမ်.သမ်. ပိအိမ်ပွင်း ဂူတ်၊ ထတ်း လိပ်းဂိုအိမ်း ပိုအိမ်.တီး တေသါင်းဖအိ အိမ်သေတျာ. ဂူလှ်းဂး လှိုင်လှိုင်အိမ်. ကမ်၊ကပ်ကွင်၊ လါတ်း ပးသင်။ ပိုင်လှိုင်မအိမ်း ကအိမ်သိုပ်၊ပိအိမ်ပါင်တိုဂ်းယူ၊အိမ်းလေးဝိင်းဂျှမ်းမး (ယူ၊တါင်းကွင်၊အွင်ခိပ် ဂမ်း သိုဝ်း) အိမ်. ပိအိမ်တီးကအိမ်သိုဂ်းမာအိမ်ပိုတ်၊အေးသိုဂ်းယွင်၊လှိုင် လှိုင်.ပးခိုင်းမိအိမ်တိုဂ်းတေ၊ အေးတီးပျာ၊တီး မှ်၊သုင် လှိုင်တီး/ တပ်.သိုဂ်းလှိုင်တီး ကအိမ်ယူ၊တါင်းဂွင်၊ ကွင်တီးဖအိယေး ယျာ၊တွအိမ် အိုဝ်းအိမ်.ယပ်။

ဂှ်းစးတုၤတိုၣ်ဆိးသ့ဆိး,ဝါး လွၣ်းဆိးမဆိးပီၣ်ဆိးလွၣ်းတၢ်းလုံပွဲၤပိတ်း (ကမ်,သ့,လွမ်) ငလးကမ်,လၢင်း
ခွၢင်းပခံလီၤ; ဆဆိး.ယဝ်.။

လွၣ်းလၢတ်းဝါးကမ်,မီး ပခံဂ့ၤပၢင်တိုၣ်း ကဆိမတ်,ငါးလိပ်းငါး ဆိဆဆိ. တိုၣ်ဆိးပီၣ်ဆိးတၢ်းမိးကူၣ်း
လုံလုၣ်ဂှ်းစးယဝ်. ဂွပ်းဝါး; SN Power ဆိ.မဆိးပီၣ်ဆိးခွမ်ပဆိးခွင်လုၣ်ပွင်လိုင်;မိုၣ်းဆေးဂုၤလုၣ်းသေ လုၣ်
ပွင်လိုင်;မိုၣ်းဆေးဂုၤလုၣ်းသမ်. ပီၣ်ဆိးပုၤကွၢ်ဆိးလွၣ်းထိမ်ခက်.ဂၢၢ်လွၣ်းငမ်းယီၤဆိ ဆိးမိုၣ်းမၢၢ်; ဆဆိ.
ယဝ်.။

2. ဂၢၢ်လီၤဂီၢ်ဆိးထတ်းသၢင်လွၣ်းတုၤ.တိုဝ်.သဖၢဝ ငလးတုၣ်,ဂုၤဆိးတုၣ်;ဂီၢ်ဆိ. ဂုၤလုၣ်းသ့,လုံ
ယိုၣ်းလုး ဆိးတုၣ်;မဆိ. တီးကဆိတေသၢင်းဖၢၤငယးယုၤ,တုၣ်;ဂၢၢ်ငလး; ကၢၢ်,ဂီၢ်ဆိ.မဆိ.
ဆဆိ.ဂုၤလုၣ်း။ တိုၣ်ဆိးကမ်,မီးလွၣ်းခိးလုံဂုၤ.ပုၤ လွၣ်းကဆိတေတုၤ.တိုဝ်.တၢတ်,ကွၢ်ဆိ, ကဆိပီၣ်ဆိယုၤဆိ.
ဖၢၤ ဂုၤ;ကဆိ ခိုင်မဆိ.တုၤ; ငလးတေပီၣ်ဆိ,ပိုင်လိပ်းလံးပိတ်း; ယုၤ.ပိုင်သတ်းယုၤ,ဆဆိ.ငလး; တၢၢ်,
လိုင်; ကိတ်,ပုၤသတ်းတုၣ်မီးလုံလိုင်;ယုၤ,ဂီၢ်ဆိ.ဂုၤ.ဂုၤ.ဂီၢ်ဆိ.ဂီၢ်ဆိ.ယဝ်.။ ဂွပ်းဆဆိ မဆိးတိုၣ်ဆိး
ပီၣ်ဆိ လွၣ်းကဆိဆိးတၢ်းဖိတ်းပိုင်;ယဝ်. ကဆိတၢ်းဖၢၤ, ဂၢၢ်လီၤဂီၢ်ဆိးခပ်လၢတ်းဝါး; ငဝ်;ဂုၤ; ပိုဆိ.
ထၢဆိတုၣ်;တုၤ, “ **တီးလမ်,လွၣ်းဂီၢ်,ဂပ်းသဖၢဝတၢ်းမုတ်း**” ဆိ.လံးလတ်းဂၢၢ် ဖွတ်းတၢ်းခိုဆိ;
ယဝ်.” သေ “ တိုၣ်ဆိးကမ်,လုၣ်; ” **မဆိ.ငလး; ကွၢ်;တီးလမ်,လွၣ်း; တုၤ,ဂၢၢ်ဂုၤလီၤ.တုၣ်. ကမ်,ဆဆိ
ကမ်,လုၣ်;တီးမီးခွပ်းတိုၣ်ဆိးသဖၢဝ ခိုက်.ခါးသင်** ” ဆိဆဆိ.ယုၤ.။

3. လွၣ်းလၢတ်းဝါး; “ဂုၤပံ.ထုၣ်းကုၣ်,ကူၣ်းကပ်တၢ်း ဂုၤဆိထိုင်ဂုၤဆိးမိုၣ်း ဆိးပိုဆိ.တီးငလး; ဖိုဆိယဝ်,
ဂၢၢ်လုံပါးတုၣ်,ဂုၤဆိ-ဂၢၢ်ပါးမၢၢ်;မီး ယဝ်.တုၣ်;ယဝ်.။ မီးသၢ်ငါးငလးလံးလီ “**ဂုၤဆိးမိုၣ်းဆိးပိုဆိ.တီး
ဂေးဂုၤဆိလီၤဂမ်;ဆိ**” လွၣ်းလၢတ်းတိမ်;ပုၤဝိ.ဆိးဖိုဆိဂၢၢ်ဆိ.ဂုၤလီၤဂီၢ်ဆိးခပ်ဆိ. ဆိ.ဂှ်းစးတိုၣ်ဆိး
သၢၢ်ခတ်း။

တၢမ်ဆင်,ကဆိဂှ်းစးလံးတုၣ်;ထၢမ်ဂုၤဆိးမိုၣ်းဆိးပိုဆိ.တီးလိုင်;ယုၤ,သင်းဂီၢ်ဆိ.ကွၢ်;တေသၢင်းဖၢၤ
ဆဆိ.ငတ. တိုၣ်ဆိးဝါးကမ်,မီးပၢင်ဂုၤပံ.ထုၣ်းကုၣ်,ကူၣ်း ကဆိပီၣ်ဆိလိုင်;ပီၣ်ဆိလၢင်းတေ.တေ. ဝါးဝါးဆဆိ.
သင်။ ဂုၤဆိးမိုၣ်းလံးထုၣ်,မွၢ်,လၢတ်းဝါး; မီးဖိဆိဂၢၢ်ဆိခွမ်ဂၢၢ်ဆိဖၢၤ ဆိသေ ဂှ်းတုၣ်,ပဆိဂုၤမး ထၢမ်ဂီၢ်,ဂပ်း
ဂၢၢ်ယုၤ,သင်းဂီၢ်ဆိသၢင်းဆဆိ.ဂုၤလုၣ်း။ ဂုၤဆိးမိုၣ်းတိုၣ်ဆိးကမ်,လံးဂုၤ.ခေးမုဆိး ဂီၢ်,ဂပ်းလွၣ်းဖွဆိး ဂံၤ.
လုၤ.ယုၤဆိ.ဖၢၤ ဆဆိ.သင်ငလးကမ်,မီးလွၣ်းတုၣ်; ထၢမ်တၢ်းဂုၤဆိထိုင်ဂုၤဆိးမိုၣ်းဆိးပိုဆိ.တီး ဂီၢ်,ဂပ်း
လွၣ်းဖၢၤဆဆိ.သင်။ တုၤ,လုၣ်းလင်ဆဆိ.ခပ်လၢတ်းဝါး; ဂုၤဆိးမိုၣ်းဆိးပိုဆိ.ခပ် “**ဂမ်;ဆိဂုၤဆိလီၤလွမ်;**”
လွၣ်းဖၢၤယုၤ,ဆိဆဆိ. တိုၣ်ဆိးပီၣ်ဆိလွၣ်းဆိးတၢ်းဖိတ်းပိုင်;ဆဆိ.ယဝ်.။

ကိုင်ဆိုင်ဆမ်.လုံလုံခင်းသို့သေ

လမ်းထမ်းကား	ဂေၤဂျူမ်းသၢင်းလင်းဂိုၤလင်းခါးလိုင်တီး	မံၤဖူခါး	+99 (0) 94-5313-2755
လမ်းခိုင်းသိုင်	လုမ်းသဖၢၣ်သိုင်,ဝိတ်.လွမ်း.လိုင်တီး	မံၤဖူခါး	+66 (0) 81-672-2031
လမ်းခိုင်းမ့်,	လုမ်းဂဝ်.ငဝ်းသုခ်,လိၤဂုခါးလိုင်တီး	မံၤဖူခါး	+66 (0) 94-638-6759

ဖိုခ်မိုခ်သုင်,လူ:

- ကူးပေ,မိုခ်.ထုခါး ဖွင်းလုင် ဂွင်းဂါခ်ဖုၢ်,ဂိုင်းဖုၢ်,ခေ,ပို,တေ,
- ငဝ်းငုခါးတီ,မုင်,ခရေ,သီ,လိုင်.ခိုင်းတီး (လုမ်းငဝ်းငုခါး)